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Inleiding: 

Naar aanleiding van het artikel Ruim 7000 basisschoolleerlingen 'kwijt', leerplichtambtenaren 

zoeken ze op https://nos.nl/l/2329743 hebben wij de volgende vragen:  

 

 Heeft u ook bijgaand bericht gelezen dat er in Nederland 7000 basisschoolleerlingen 

“kwijt” zijn? En dit vaak om kinderen in een kwetsbare situatie gaat? 

antwoord  Ja 

2. Is bekend of en hoeveel kinderen uit onze gemeente dit betreft? 

 

Antwoord Op dit moment is het lastig te zeggen omdat we voornamelijk afhankelijk zijn van de 

informatie die door de scholen wordt geven. Vrij snel na het sluiten van de scholen zijn 

er o.a. door Leerplicht vragen aan de directeuren van de basisscholen gesteld over het 

contact met mogelijk kwetsbare leerlingen. Even later is dat ook bij het voortgezet 

onderwijs gebeurd. De scholen zijn eerst aan de slag gegaan om het onderwijs op 

afstand vorm te geven. Gaandeweg de tweede sluitingsweek kwamen de eerste 

gegevens retour met name ook uit het basisonderwijs. Voor het voortgezet onderwijs is 

het lastiger te inventariseren omdat de mentoren niet altijd duidelijk hebben uit welke 

gemeente een leerling komt. Met name het voortgezet onderwijs is nog aan het 

inventariseren. Volgens de gegevens van leerkrachten hebben we alle gezinnen in 

beeld. De scholen ondernemen ook zelf veel actie om alle kinderen te benaderen.  

 

Schoolmaatschappelijk werk en jeugdhulp staan ook nauw in contact met de scholen en 

hebben de bekende kwetsbare gezinnen in het vizier. Ze overleggen en stemmen met 

de scholen af.  

 

https://nos.nl/l/2329743


 

 

3. Hoe lang is bij u al bekend of er überhaupt kinderen “kwijt” zijn? 

Antwoord Zie antwoorden op 2 en 4.  

4. Wat is er tot nu toe gedaan om met deze kinderen in contact te komen? 

Antwoord Al vrij snel na de sluiting van de scholen op 16 maart hebben we contact met de scholen 

gezocht om aan Leerplicht door te geven met hoeveel leerling er geen of moeizaam 

contact te leggen was na de eerste week van het onderwijs op afstand. 

 

Omdat de scholen niet allemaal even snel reageerden, zijn er regelmatig 

herinneringsmails verstuurd. Vanuit het Primair onderwijs waren er in eerste instantie 3 

gezinnen waarmee geen contact was geweest tot in de derde week. Inmiddels is er met 

alle drie de gezinnen contact geweest. In de vierde (deze) week bereikte ons vanuit het 

P.O. het bericht dat het contact is gestopt met 1 leerling.  

Van deze laatste, heeft zowel de P.O - school, als een van de V.O.-scholen (van broer) 

informatie dat het gezin (tijdelijk) zou zijn ingetrokken bij kennissen.  

 

In het V.O. is er 1 leerling bekend die helemaal geen contact heeft gehad met school, 

deze leerling is al geruime tijd in beeld bij onze Jeugdhulpverlening. Jeugdhulpverlener 

werkt aan een 'Verzoek tot bespreking' t.b.v. het opschalen naar de beschermingstafel. 

 

5. Hoe en eventueel met welke partijen gaat u er alles aan doen deze kwetsbare kinderen 

te bereiken? 

Antwoord Mocht er geen contact zijn met een leerling, of indien dat in de nabije toekomst 

wegvalt, dan zien we dat tot nu toe de meeste scholen dit zelf in eerste instantie 

oppakken. Een docent of een leerkracht die wat vaker telefonisch contact zoekt of zelf 

een 'deurbezoek' aflegt. Dit heeft goed gewerkt bij de drie leerlingen in het 

basisonderwijs. 

Wanneer het leerlingen betreft die al bij ons bekend zijn en al een vorm van hulp 

ontvangen, zal er geprobeerd worden om via die ingang toch contact te krijgen. Zijn ze 

niet in beeld bij de hulpverlening dan kan er eventueel een deurbezoek worden 

afgelegd door Leerplicht. Onderzocht wordt of dit kan worden ondersteund door het 

(school)maatschappelijk werk en/of Jeugdhulpverlening. 

 

6. Wat zijn daarna uw mogelijkheden deze kinderen te voorzien van lesmateriaal en 

onderwijs te laten volgen? 

Antwoord Gelukkig blijkt uit dezelfde inventarisatie dat het scholen redelijk goed is gelukt om hun 

leerlingen van de materialen te voorzien om het onderwijs op afstand mogelijke te 

maken. Veel scholen hebben hun devices uitgeleend. Er zijn verschillende laptops 

geregeld via gemeente en bedrijven. Op dit moment zijn er bij Leerplicht nog wel een 

aantal verzoeken op laptops met een open status, echter betreft dit om vervanging van 



 

 

een verouderde laptop voor een modern exemplaar.  

 

 

7 Wat zijn de eventuele gevolgen voor de ouders/opvoeders van deze kinderen? 

 

antwoord Omdat op dit moment Artikel 11 lid b van de Leerplichtwet in werking is betekent dat 

dat de leerlingen zijn vrijgesteld van geregeld schoolbezoek. Dit betekent o.a. ook dat 

het een leerling niet verplicht is tot het volgen van onderwijs op afstand. Leerplicht kan 

daardoor op dit moment niet handhaven, wanneer leerlingen geen onderwijs op afstand 

volgen. 

 

 

 


